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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  12/10-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  
Karsten Kjelde (kasserer) X  
Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann  X 

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    
Christian Blom Nass  - 
Ansatte    
Louise Majgaard Baarup   - 
Rasmus Hjort   - 
Pernille Borup Jensen   - 

  

 

1. Budget 2024 

- Bestyrelsen vil gerne have klubbens ungdoms- og seniorkoordinator til at udarbejde et budget for 

arrangementer for 2024. Dette sættes i gang og et udkast skulle gerne være klar til næste b-møde 

den 14. november.  

- Jacob laver et udkast til et nyt kontingentsystem med nye grupper og priser. Årsagen til denne 

ændring er en justering efter mange års fastfrysning samt en simplificering af opbygningen.  

- Emil vil gerne have ryddet op i de økonomiske regler i klubben, blandt andet tilskud til stævner, 

hvor der lige nu mangler nogle uddybninger af regelsættet.   

 

2. DM-inde 2024 (status)  

- På nuværende tidspunkt har Emil forhandlinger med DAF om at afholde DM-senior inde den 17. og 

18. februar 2024. Det kræver noget økonomiske sikkerhed for at kunne sige ja-tak. Kontoret er 

involveret i opgaven og har udarbejdet et budget. Ligeledes prøver kontoret at finde sponsorer til 

DM, der også vil kunne give noget økonomi til at udvikle DM.  

- Det er ligeledes oplægget fra klubbens side, at DM skal være bredere, så flere kan deltage. 

Ligeledes vil klubben gerne lave en kontrakt på to eller tre år.   
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3. Udviklingsmøde i klubben, fastsættelse af dato, samt hvem arrangerer?  

- Udviklingsmødet bliver den 20.-21. januar.  

- Der er DGI-cross i Middelfart dagen efter, så det påtænkes at afholde det her.  

- Jacob prøver at finde et sted og planlægge noget mad.  

 

4. Udviklingsmøde for DHL-styregruppen  

- Der afholdes udviklingsmøde for DHL-styregruppen i Midskov. Emil deltager som 

bestyrelsesrepræsentant.  

- Vi kunne sammen med eventkontoret afklare, om der er mulighed for at udvide med fredag. Det 

ville give mulighed for flere deltagere, men kunne selvfølgelig også have en konsekvens for antallet 

af deltagere de øvrige dage.  

- Bestyrelsen så samtidig DHL Skolestafetten som en stor succes og håber, at den vil blive videreført 

og videreudviklet.  

- Sabrina foreslår et øget fokus på opvarmningen og lave et større arrangement ud af det.   

 

5. Årsmøde for DAF 2023 

- Emil Mikkelsen og Robin Ostenfeldt deltog som klubbens repræsentanter.  

- Det blev præsenteret et foreløbigt regnskab for året, der tyder på et lille overskud.  

- Ligeledes blev et DM-ude-format med en opsplitning mellem de forskellige discipliner fremlagt.   

 

6. Hvordan ser den fremtidige bestyrelse ud i 2024? Skal der prikkes til nye medlemmer?  

- Sabrina, Mathies og Karsten er på valg.  

- Der skal minimum findes nogle nye suppleanter til bestyrelsen.  

 

7. Månedens atlet  

- Simon Tjalve kåres som månedens atlet for hans sub-50 400m. for første gang.  

 

 

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 
14/11-23 Kl. 19 B-møde 
12/12-23 Kl. 19 B-møde 
16/1-24 Kl. 19 B-møde 
5/2-24 Kl. 20 Formøde 
5/2 Kl. 18.30 Generalforsamling 

 

 

 


